



GlaxoSmithKline

جلاكسو سميثكلاين ش.م.م

المركز الرئيسي

ص.ب ٤١ التجـع الجامـس

١١٨٣٥ - القاهرة - جمهورية مصر العربية

تليفون: ٢٦١٨٥٠٠٠ (٢٠٢)

فاكس: ٢٦١٨٥٠٠١ (٢٠٢)

المصنع

ص.ب ٣٠٠١ مدينة السلام

١١٤٩١ - القاهرة - جمهورية مصر العربية

تليفون: ٢٢٧ ٧٧٠٠٠ (٢٠٢)

فاكس: ٢٢٧ ٧٧٠٠١ (٢٠٢)

مسجل تجاري ٢٠٨٤٠٧ استثمار القاهرة

رأس المال المصرح به - مائة مليون جنيه مصري

www.gsk.com

Date: March 13, 2021	تاريخ: 2021/3/14
Disclosure Department- the Egyptian Stock Exchange	إدارة الإفصاح - البورصة المصرية
Greetings,,	تحية طيبة وبعد,,
<p>This is to inform you that we received a letter from Arab Company for Drug Industries &amp; Medical Appliances (Acidima) ("Acidima") dated March 10, 2021 regarding their desire for the acquisition of the majority shareholder's shares in our company, and further requesting granting access to carry out due diligence on our company.</p> <p>We also received a letter from Glaxo Group Limited (the "Majority Shareholder") dated March 13, 2021 stating that following the termination of the discussions between GSK and Hikma Pharmaceuticals in connection with a potential acquisition of GSK's pharmaceutical and consumer businesses in Egypt in addition to GSK's pharmaceutical business in Tunisia, the Majority Shareholder's immediate focus is stabilising the operations of our company and the supply of medicines and consumer healthcare products to our patients. Furthermore, the Majority Shareholder has informed us that GSK will now review its strategic options for these businesses. Therefore, the Majority Shareholder has indicated that it is not currently willing to sell any of its shares in the company for the foregoing reasons and is not engaging in any sale process with any party at this time.</p>	<p>نتشرف بإحاطة سيادتكم بأنه قد ورد إلينا خطاب من الشركة العربية للصناعات الدوائية والمستلزمات الطبية ("أكديما") مؤرخ في 2021/3/10 بشأن إبداء رغبتهم في الاستحواذ على حصة المساهم الرئيسي بشركتنا، وطلب تمكينهم من إجراء الفحص النافي للجهالة على شركتنا.</p> <p>كما أنه قد ورد إلينا أيضاً خطاب من شركة جلاكسو جروب ليمتد ("المساهم الرئيسي") مؤرخ في 2021/3/13 يفيد انه في ضوء انتهاء المفاوضات بينه وبين شركة حكمة فارماسيوتيكلز بي.إل.سي. فيما يتعلق بالاستحواذ المحتمل على شركتنا والاستثمارات الأخرى المتعلقة بصحة المستهلك وتجارة الأدوية في مصر وأنشطة الأدوية في تونس، فان المساهم الرئيسي في الوقت الحالي يركز جهوده في تحسين واستقرار أوضاع تشغيل شركتنا وتوريد الادوية ومنتجات العناية بالصحة للمرضي. كما أفاد المساهم الرئيسي انه بصدد مراجعة خياراته الاستراتيجية بشأن هذه الاستثمارات، لذلك وبناء على ما سبق فقد افاد المساهم الرئيسي بأنه ليس على استعداد حالياً لبيع حصته في شركتنا او الدخول في مفاوضات مع أي طرف بشأن بيع حصته في الوقت الحالي.</p>
We will call the board of directors to convene in order to consider Acidima's request.	علماً بأنه سيتم دعوة مجلس ادارة شركتنا للانعقاد للنظر في الطلب المقدم من شركة أكديما.
We will update you with any developments that may arise regarding this matter.	وسنوافيكم بأية مستجدات قد تطرأ في هذا الشأن.
Sincerely,	تفضلوا بقبول فائق الاحترام و التقدير,,
On behalf of GlaxoSmithKline S.A.E.	بالنيابة عن شركة
Name: Ashraf Mohamed Ibrahim Mansour	الاسم: أشرف محمد إبراهيم منصور
Capacity: Chairman	الصفة: رئيس مجلس الإدارة
Signature:	التوقيع: